
                                                                                                  

   

 
 

Vragen vanuit de raad aan het college: 
 
A. Schriftelijke vragen ex artikel 36 RvO 
 
B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raad  
 
C. Technische vragen (5 juni 2019) 

 
 

Categorie: A / B / C (doorhalen wat niet van toepassing is) 
 
Onderwerp:  Voortgangsrapportage (duurzaamheid, par. 7.2) 
 
Naam en fractie:   Peter Vos (VVD) 
 

 
 
Inleiding/Aanleiding: 
 
Gemeld wordt dat de gemeente Zevenaar in 2020 20% van de energie zal opwekken. 

 
Vraag: 
 

1. OP welk percentage zitten we nu? 
2. Hoe gaat de gemeente Zevenaar dit bereiken? 

 
 
Antwoord: 
Ad 1. 
De monitoring is nog niet op het niveau om exact aan te geven op wel percentage we zitten. Voor 
2019 is capaciteit gevonden en wordt een tool aangeschaft en geïmplementeerd (de CO2-
prestatieladder). 
 
De elektriciteit die we als gemeente verbruiken (eigen gebouwen, installaties en openbare 
verlichting e.d.) wordt voor circa 16% duurzaam in de regio Arnhem Nijmegen opgewekt, voor het 
overige wordt het in Nederland duurzaam opgewekt (geborgd met Garanties van Oorsprong). 
 
Ad 2. 
Onder andere door het mogelijk maken c.q. faciliteren van initiatieven van (grootschalige) 
duurzame opwek. 
Momenteel is er een aantal initiatieven voor grootschalige opwek bij ons bekend. We zijn hiervoor 
een plan aan het maken wat in het najaar aan u wordt voorgelegd. Deze zomer worden vier 
windturbines geplaatst bij de Bijvanck.  


